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Protokół Nr XXIV/21 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 23 sierpnia 2021 r. 

w godzinach: 11
00

 – 11
45

 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8),  

ul. Lubelska 18A  

 

Obecni na sesji: 

 

1. Anna Dobrzyńska 

2. Michał Domański 

3. Grzegorz Gdula 

4. Mariusz Kuchciak 

5. Anna Lipska 

6. Tomasz Łaskarzewski 

7. Mirosław Mika 

8. Dorota Misiarz 

9. Sławomir Sugier 

10. Jagoda Włoch 

11. Aleksander Woliński 

12. Michał Zając 

13. Damian Żmuda 

Nieobecni: 

1. Ireneusz Szczuchniak 

Goście zaproszeni: 

Wójt Gminy Lubartów – Pan Krzysztof Kopyść 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska 

 

Listy obecności w załączeniu. 

PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Otwieram XXIV Sesję 

Rady Gminy Lubartów w trybie stacjonarnym. 

/Powitał zaproszonych i przybyłych gości/. 
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PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Na podstawie listy 

obecności, stwierdzam, że na sali znajduje się 13 Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dostaliście Państwo 

zawiadomienie, na którym był proponowany przeze mnie porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Lubartów. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1.udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu;  

6.2.zmiany wieloletniej prognozy finansowej;  

6.3.zmiany uchwały budżetowej na rok 2021;  

6.4.przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubartów”;  

6.5.przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubartów;  

6.6.przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubartów.  

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie Sesji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Czy są jakieś 

zastrzeżenia do porządku obrad? Nie widzę.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad, proszę  

o podniesienie ręki.         

Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 

Za – 13 

 Przeciw – 0  

 Wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za.  

PUNKT 4. 

Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Protokół jest wyłożony 

na sali obrad. Był na kilka dni przed sesją dostępny w Biurze Obsługi Rady i jest 

zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej Czy są jakieś zastrzeżenia do protokołu? 

Nie widzę. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy, proszę  

o podniesienie ręki do góry. 

 

Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 Za – 13 

 Przeciw – 0  

 Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za.  

 

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Proszę Pana Wójta  

o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, 

szybki skrót okresu wakacyjnego. Zostały podpisane umowy na drogi, na które otrzymaliśmy 

dofinansowanie – mówimy tu o drodze w Szczekarkowie i drodze Wandzin-Majdan 

Kozłowiecki. Wprowadzenie wykonawcy i przekazanie terenu budowy już się odbyło, także 

czekamy, żeby faktycznie te prace się zaczęły. Z tego, co wiem, to w Szczekarkowie w tym 

tygodniu, jeżeli chodzi o tę drugą, to jeszcze nie mam informacji.  

 Praktycznie rozstrzygnęliśmy przetarg na tę naszą „spinkę” – mówimy o wodociągu 

łączącym miejscowość Chlewiska z miejscowością Szczekarków, gdzie ta część gminy będzie 

mogła być zasilana z naszego ujęcia. Tam brakuje około 40 000 zł. Jeżeli Państwo, po 

zwiększeniu dzisiaj i przegłosowaniu uchwały budżetowej, będzie możliwość podania do 

publicznej wiadomości informacji o wyłonieniu wykonawcy i do podpisania umowy. 

 Został również ogłoszony przetarg na budowę oświetlenia drogowego w miejscowości 

Łucka przy ścieżce rowerowej. Mamy środki zewnętrzne na to zapewnione.  

 Przypominam jeszcze Państwu przy okazji, że istnieje obowiązek złożenia przez 

naszych mieszkańców oświadczeń o wykorzystywanym paliwie do ogrzewania domów.  
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Do końca miesiąca można też składać wnioski na akcyzę oraz tak informacyjnie –  

do 15 sierpnia br. była możliwość składania wniosków o dofinansowanie na Polski Ład. 

Maksymalnie można było złożyć trzy wnioski i my trzy takie wnioski złożyliśmy – na trzy 

odrębne zadania. Jedno zadanie to jest modernizacja naszej oczyszczalni w Skrobowie. 

Drugie zadanie jest to rozbudowa dalej kanalizacji w miejscowości Skrobów – Skrobów-

Kolonia. I trzecie zadanie – mamy opracowane koncepcje, mamy pouzgadniane i na 

podstawie tych koncepcji złożyliśmy o dofinansowanie budowy w trybie „zaprojektuj  

i wybuduj” dwóch dróg w Łucce-Kolonii.  

 I będziemy jeszcze składać, bo mamy jeszcze kilka dni, w tym tygodniu na pewno,  

z innego działania, z Funduszu Dróg Samorządowych –  na drogi w Lisowie i w Chlewiskach. 

I to wszystko, dziękuje.              

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo Panu 

Wójtowi. Przechodzimy do Punktu 6. 

PUNKT 6. 

Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

 

6.1. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu; 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Tutaj omówi Pan Wójt, 

poproszę. 

 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Szanowni Państwo, Zarząd Powiatu 

Lubartowskiego zwrócił się do nas z prośbą o dofinansowanie modernizacji drogi łączącej 

miejscowość Mieczysławka z miejscowością Wola Mieczysławska. Ta droga jest oczywiście 

powiatowa, ale jest naprawdę w fatalnym stanie, w związku z tym jest prośba do Państwa  

o wyrażenie zgody na dofinansowanie tego zadania w kwocie 340 200 zł. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo Panu 

Wójtowi. Temat był szeroko omawiany na Komisji Budżetowej, temat był wyjaśniany,  

że droga jest drogą potrzebną przede wszystkim dla mieszkańców, ale potrzebna też ze 

względów technicznych, jak dowożenie dzieci do szkoły. Obecnie ta droga jest w stanie 

opłakanym, bo praktycznie jej wcale nie ma, nawet ciągnik ma problemy, żeby tą drogą 

przejechać. Jeżeli Państwo macie jakieś pytania, to poproszę. Nie widzę, poproszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo Panu 

Przewodniczącemu. Przechodzimy do głosowania nad uchwałą.  
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Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku.   

 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   

Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za. 

 

/Uchwała Nr XXIV/191/21 Rady Gminy Lubartów z dnia z dnia 23 sierpnia 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu została podjęta/.  

  

6.2.zmiany wieloletniej prognozy finansowej;  

6.3.zmiany uchwały budżetowej na rok 2021;  

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Proszę Panią Skarbnik  

o omówienie projektów uchwał. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, dwa projekty 

uchwał – uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 oraz zmiana uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 Zmiany, jeżeli chodzi o uchwałę budżetową na obecny rok budżetowy, są następujące: 

jeżeli chodzi o Załącznik nr 1 i dochody budżetowe roku 2021, tutaj zmiany dotyczą 

następujących pozycji – zwiększenie wypływów z podatków od czynności cywilno-prawnych 

o kwotę 115 000 zł z uwagi na to, że ten podatek realizowany właśnie przez urząd skarbowy, 

stanowiący dochód budżetu gminy, został praktycznie już w stu procentach na ten moment 

zrealizowany, stąd też zwiększenie prognozowane do końca roku o te 115 000 zł. Kolejna 

zmiana, to zmiana dotycząca zwiększenia subwencji oświatowej części ogólnej z budżetu 

państwa w zawiązku ze złożeniem przez Gminę Lubartów wniosku z rezerwy  

0,4% i przyznaniem tych środków Gminie Lubartów w takiej wysokości, jako dochód roku 

bieżącego z przeznaczeniem na zadania oświatowe w kwocie 135 397 zł. Kolejna zmiana to 

zmiana w Dziale Ochrona zdrowia w związku z decyzją i poleceniem Wojewody Lubelskiego 

skierowanym do wszystkich gmin województwa lubelskiego o przeprowadzenie, 

zorganizowanie działań promocyjnych mających na celu zwiększenie liczby osób 

zaszczepionych przeciwko COVID-19, stąd też w zależności od ilości mieszkańców każda 

gmina otrzymała środki – Gmina Lubartów w kwocie 10 000 zł z przeznaczeniem na 

działania promocyjne tak, aby zwiększyć na terenie gminy liczbę osób zaszczepionych. 

Kolejna zmiana, to zmiana w Dziale Pomoc społeczna, na stronie 2. tego załącznika – zmiana 
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o kwotę 6 700 zł na zadania z zakresu pomocy społecznej dotyczące utrzymania ośrodka 

pomocy społecznej oraz zmniejszenie kwoty 909 zł dotyczącej również przeciwdziałaniu 

COVID-10, a dotyczącej dopłaty do czynszu. I ostatnia zmiana w zakresie dochodów 

bieżących – kwota 9 000 zł dotycząca środków, jest to kwota zaliczkowa w związku  

z podpisanym przez Wójta Gminy Lubartów porozumieniem z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska na realizację, czyli prowadzenie punktu konsultacyjnego w zakresie 

Programu „Czyste powietrze” w kwocie 9 000 zł. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe, tutaj 

zmiany – zmniejszenie środków otrzymanych z państwowych funduszy drogowych. Tak, jak 

Pan Wójt wspominał, zostały rozstrzygnięte przetargi i podpisane umowy na te dwa duże 

zadania inwestycyjne, drogowe, współfinansowane z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Przypominam, że umowy te zostały podpisane na znacznie mniejszą kwotę aniżeli było to  

w wartości kosztorysowej i w związku z tym, że poziom dofinansowania wynosi 50% 

kosztów kwalifikowanych, stąd też proporcjonalnie zarówno wydatki, jak i dochody są 

zmniejszane w zakresie środków otrzymanych z tych funduszy. Inna zmiana dotycząca Działu 

Oświata i wychowanie związana z niewykorzystaniem i zwrotem środków części dotyczącej 

projektów oświatowych realizowanych przez Samorządowy Zespół Administracyjny Szkół 

oraz na stronie 3. w Dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – tutaj jest zmiana 

dotycząca wprowadzenia 61 066 zł refundacji otrzymanej za zadanie inwestycyjne 

zrealizowane w roku ubiegłym, współfinansowane z PROW-u obecnej jeszcze perspektywy, 

dotyczące budynku w Szczekarkowie. To są zmiany, jeżeli chodzi o dochody.  

 Jeżeli chodzi o wydatki, Załącznik nr 2 i oczywiście Załączniki 4, 5 i 6 jako 

uszczegółowienie wydatków zarówno bieżących, jak i majątkowych z Załącznika nr 2.  

W Załączniku nr 2 pierwszą zmianą jest konsekwencja uchwały, którą Państwo podjęliście,  

a dotycząca udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu. Na stronie 1. u góry 

mamy nową kategorię zadań – Porozumienie z innymi JST i dotyczące udzielenia tej pomocy 

w kwocie wynikającej z tej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lubartowskiemu w kwocie 340 200 zł. Kolejne zmiany dotyczą zarówno wydatków 

bieżących, jak i majątkowych związanych z zadaniami inwestycyjnymi i funkcjonowaniem 

poszczególnych jednostek. Omówię zadania inwestycyjne, które są uszczegółowione  

w Załączniku nr 4, 5 i 6.        

 Jeżeli chodzi o Załącznik nr 4, gdzie mamy Planowane kwoty dotacji udzielane  

z budżetu gminy w 2021 roku, tu wprowadzone pod pozycją 6. i 7. dwie kwoty zwiększające 

poziom wydatków majątkowych udzielanych w formie dotacji. Pozycja nr 6 – zwiększenie 

dotacji dla Gminnej Biblioteki Publicznej. Poprzednio zmiany dotyczyły dokumentacji, teraz 

to już są według wartości kosztorysowej planowane do wykonania roboty związane  

z termomodernizacją budynku w Skrobowie-Kolonii – kwota 122 124,84 zł zwiększenie  

w dniu dzisiejszym. I dotacja, o której wspominałam – dla Powiatu Lubartowskiego na 

remont drogi powiatowej Mieczysławka-Wola Mieczysławska. To dwie zmiany, jeżeli chodzi  

o Załącznik nr 4. 

 Załącznik nr 5 – tutaj kilka zmian, przede wszystkim pozycja nr 7 i nr 8 – to, o czym 

wspominałam, czyli korekta wydatków, jeżeli chodzi o te dwa zadania współfinansowane  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Droga Nowodwór-Majdan Kozłowiecki-Wandzin 
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oraz Szczekarków. Tak, jak wcześniej wspominałam – kwota dofinansowania to 50% 

wydatków kwalifikowanych. Wydatki niekwalifikowane obejmują przede wszystkim 

przebudowy kolizji. Wydatki kwalifikowane są zaplanowane w roku bieżącym. Głównie 

chodzi o tę drogę Nowodwór-Majdan Kozłowiecki-Wandzin, bo te wydatki są największe. 

To, o czym również wspominał Pan Wójt – pod pozycją nr 1 tak, abyśmy mogli podpisać 

umowę, przetarg został rozstrzygnięty na tę „spinkę” i budowę sieci wodociągowej  

z przyłączami łączącej sieć wodociągową w miejscowości Szczekarków z siecią  

w miejscowości Chlewiska – tutaj zwiększenie 42 563,58 zł. Ta kategoria wydatków, która 

była wcześniej zmniejszana, na poprzednich sesjach na inne potrzeby inwestycyjne, teraz jest 

zwiększana – wykupy gruntów pod inwestycje drogowe w związku z tym, że cały czas 

odszkodowania dotyczące zarówno tych realizowanych inwestycji drogowych, jak i za chwilę 

Chlewisk, czy innych miejscowości się pojawią, stąd też te środki są tutaj potrzebne. To jest 

ta kwota 190 354,20 zł, natomiast w zakupach gruntów pod pozycją nr 9 – tutaj te potrzeby są 

mniejsze, stąd też ta zmiana i zmniejszenie o kwotę 30 000 zł. I jeszcze jedna zmiana pod 

pozycją nr 27 na dofinansowanie zadania w związku z rozszerzeniem zakresu rzeczowego  

i wymianą tego ogrodzenia w świetlicy wiejskiej w Szczekarkowie. To zadania 

współfinansowane z funduszu sołeckiego w Szczekarkowie w kwocie 20 000 zł. To, jeżeli 

chodzi o Załącznik nr 5. 

 Załącznik nr 6 – tutaj jedna zmiana dotycząca projektu współfinansowanego z RPO 

jeszcze obecnej perspektywy, którego beneficjentem środków unijnych jest Gminna 

Biblioteka Publiczna i to ona jest realizatorem tego projektu. W związku z tym, że mamy już 

miesiąc sierpień i procedura przetargowa, podpisanie umowy, stąd też rozliczenie 

jednofakturowe na koniec okresu realizacji inwestycji – będzie w roku przyszłym, stąd też to 

zadanie zostało przesunięte jeszcze pod względem finansowym na rok ubiegły i macie to 

Państwo odzwierciedlenie w tym Załączniku nr 6, a także w Załączniku nr 2 wieloletniej 

prognozy finansowej, gdzie są pokazane zadania wieloletnie. To jest Załącznik nr 6.  

 Pozostałe zmiany – jeżeli chodzi o Załącznik nr 2 w Dziale Drogi, w Dziale 

Gospodarka gruntami, Administracja publiczna, Oświata i wychowanie, Ośrodki pomocy 

społecznej, Oświetlenie, Biblioteki – wynikają z wniosków poszczególnych kierowników 

jednostek organizacyjnych, a także analizy i zapotrzebowania na środki do końca roku,  

a także Załączników nr 4, 5 i 6 dotyczących wydatków majątkowych. Jeszcze jedna ważna 

zmiana dotycząca uchwały budżetowej, to Załącznik nr 3 – Przychody i rozchody budżetu 

gminy, czyli informacja o środkach finansujących deficyt budżetowy roku bieżącego. Tutaj 

zmiany dotyczą pozycji nr 3 w przychodach, czyli zwiększenia wolnych środków, które 

pozostały z roku ubiegłego z rozliczenie już po sprawozdaniach i po bilansie z wykonania 

budżetu, i zwiększenie ich do faktycznego za rok 2020 w kwocie 2 602 257,79 zł oraz 

zmniejszenie przychodów z zaciągniętych pożyczek i kredytów – w związku z tymi środkami 

jest mniejsze zapotrzebowanie, aby ten kapitał obcy w tym roku zaciągnąć w kwocie 

1 180 721,16 zł oraz zwiększenie spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów  

w kwocie 800 000 zł, czyli zmniejszenie automatycznie długu o tę kwotę. To, jeżeli chodzi  

o zmiany w Załączniku nr 3. 
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 Na Komisji Budżetowej wspominałam również o dodatkowej decyzji, którą ja i Pan 

Wójt wnioskujemy, aby ująć ją w budżecie Gminy – po stronie dochodów i wydatków  

w kwocie 5 823 zł z przeznaczeniem na wybory uzupełniające do Rady Gminy Lubartów  

w okręgu wyborczym nr 6, zaplanowanymi na 12 września bieżącego roku tak, abyśmy mogli 

już pewne wydatki związane z przygotowaniem tych wyborów poczynić. Oczywiście te 

środki są przeznaczone przede wszystkim na zryczałtowane diety dla gminnej komisji 

wyborczej, obwodowej komisji wyborczej, na obsługę informatyczną oraz na pozostałe 

wydatki – czy kancelaryjne, czy związane z drukiem obwieszczeń, czy kart do głosowania. 

To, jeżeli chodzi o uchwałę budżetową. 

 Sama treść uchwały budżetowej w § 1. zmniejsza się dochody i wydatki budżetu 

gminy. W podpunkcie 3. zmianie ulega § 1. uchwały, który otrzymuje brzmienie oczywiście 

po dodaniu tej kwoty 5 823 zł – to, co wspominałam na Komisji Budżetowej. Łączna kwota 

planowanych dochodów budżetu Gminy, którą Państwo macie w materiałach  

57 694 990,15 zł po dodaniu tych 5 823 zł będzie to kwota 57 700 813,15 zł. Dochody 

bieżące po uwzględnieniu tej kwoty z Krajowego Biura Wyborczego, kwota dochodów 

bieżących będzie wynosić 54 701 595,17 zł i dochody majątkowe bez zmian 2 999 217,98 zł. 

W podpunkcie 1., ponieważ ta dotacja z KBW jest zadaniem zleconym, czyli ma określone 

przeznaczenie na co można te środki wykorzystać, stąd też w podpunkcie 1. dotacje celowe 

na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie 

ustawami – tutaj po zwiększeniu 19 638 235,69 zł. Podpunkt 2. i 3. pozostają bez zmian. 

Zmianie ulega również § 2. uchwały. Łączna kwota planowanych wydatków – oczywiście 

powiększona o tę kwotę również analogicznie, jak przy dochodach o kwotę 5 823 zł, po 

powiększeniu będzie to kwota 64 735 216,84 zł. Wydatki bieżące, ponieważ wydatki z tej 

dotacji są wyłącznie przeznaczone na wydatki bieżące, stąd też po powiększeniu 

53 834 334,72 zł. Wydatki majątkowe tak, ja Państwo macie w materiałach –  

10 900 882,12 zł. Wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej i inne zadania zlecone 

gminie ustawami w kwocie 19 638 235,69 zł po powiększeniu o tę kwotę i zadania 

finansowane z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, czyli profilaktyka 

rozwiazywania problemów alkoholowych 95 000 zł, narkomanii 10 000 zł, wydatki na 

ochronę środowiska i gospodarkę wodną w kwocie 500 000 zł. Nie powiedziałam chyba  

o tym na Komisji Budżetowej, ale w związku z tym, że została podjęta uchwała w sprawie 

pomocy finansowej, stąd też w samej treści uchwały w § 2. w zakresie wydatków dodaje się 

jeszcze podpunkt 5. – wydatki na zadania realizowane w drodze umów lub porozumień 

między jednostkami samorządu terytorialnego w kwocie 340 200 zł, czyli muszą być 

wyodrębnione w zakresie wydatków wydatki z porozumieniami z innymi JST jako 

uszczegółowienie łącznej kwoty wydatków. Konsekwencją tych wszystkich zmian jest 

zmiana w dużej mierze Załącznika nr 3 – „Zmianie ulega § 3 uchwały, który otrzymuje 

brzmienie: „§ 3. 1. Kwotę planowanego deficytu określa się w wysokości 7.034.403,69 zł.  

2. Źródłem pokrycia deficytu są: przychody pochodzące z kredytów i pożyczek planowane do 

zaciągnięcia w kwocie 2.787.668,84 zł, przychody jednostek samorządu terytorialnego  

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających  

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach – 2.293.238,19 zł, 
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przychody jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia środków 

określonych w art. 5 ust. 1 pkt. 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków – 379.271,06 zł, wolne środki, o których mowa  

w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy – 1.574.225,60 zł”. To są te cztery źródła finansowania 

deficytu, o którym mowa w punkcie 1 tego paragrafu 3. Oczywiście konsekwencją zmiany 

Załącznika nr 3 Przychodów i rozchodów finansujących deficyt budżetowy, zmienia się 

również § 4. uchwały, który właśnie mówi o tych łącznych kwotach przychodów budżetu 

gminy – 10 195 757,54 zł i rozchodów w kwocie 3 161 353,85 zł. Te kwoty oczywiście są 

tożsame z Załącznikiem nr 3, no i oczywiście konsekwencją zmiany § 3. i § 4.  jest zmiana  

§ 9., który określa limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz 

emitowanych papierów wartościowych – kwota 10 787 668,84 zł. W podpunktach 8-13 macie 

Państwo poszczególne załączniki: dochody, wydatki, przychody i rozchody, dotacje, wydatki 

na zadania inwestycyjne realizowane w roku bieżącym oraz wydatki na programy 

sfinansowane z udziałem środków z budżetu Unii Europejskiej roku 2021. To, jeżeli chodzi  

o uchwałę budżetową. 

 Jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę finansową, ostatnia zmiana WPF była na sesji  

24 czerwca. Po drodze Pan Wójt zgodnie z kompetencjami przysługującymi mu zgodnie  

z ustawą o finansach publicznych, Zarządzeniami nr 105, 115, 120 wprowadził zmiany, stąd 

też konieczność dostosowania wieloletniej prognozy finansowej do aktualnego stanu uchwały 

budżetowej, jak i zmian, które Państwu przed chwilą omówiłam. Oczywiście wszystkie te 

zmiany w zakresie dochodów, wydatków, danych uzupełniających, jak i źródeł finansowania 

deficytu budżetowego w zakresie przychodów i rozchodów zostały w tabeli nr 1 w Załączniku 

nr 1 WPF ujęte. Zmiana również dotyczy Załącznika nr 2, gdzie mamy określone zadania 

wieloletnie. Tutaj są trzy zmiany, zmiany dotyczące dwóch zadań inwestycyjnych 

realizowanych z innych środków niż z budżetu Unii Europejskiej – dwa ostatnie wiersze tego 

Załącznika, czyli dostosowanie tych kwot przy zadaniach wieloletnich do aktualnie 

podpisanych umów, jak i zmniejszenie limitu zobowiązań, czyli w ostatniej kolumnie, która 

mówi nam o kwocie jeszcze wolnych środków do podpisania umów, czyli jeżeli jest „0,00”, 

to znaczy że umowa została na łączne nakłady finansowe już podpisana. Tutaj pod pozycją 

1.3.2.2 jest jeszcze kwota 100 00 zł, która jest właśnie taką rezerwą, którą zawsze zostawiamy 

przy realizacji tak dużych zadań inwestycyjnych. Jak Państwo wiecie – jest to ponad 

9 400 000 zł. I kolejna zmiana, która jest w tym wykazie przedsięwzięć do WPF, to zmiana 

dotycząca dotacji dla Gminnej Biblioteki Publicznej, czyli zrobienia z zadania 

termomodernizacji budynku, zadania wieloletniego w związku z tym, że rozliczenie 

finansowe i płatność odbędzie się na zakończenie tego zadania, stąd też najprawdopodobniej 

będzie to rok przyszły i stąd też przesuniecie tych środków i określenie limitu na rok 2022 – 

to jest pod pozycją 1.1.2.1. To są zmiany, jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę finansową. 

Oczywiście wzorem ubiegłych zmian i Załącznika nr 1, wszystkie objaśnienia, które są 

tożsame z wprowadzeniem zmian do budżetu, macie Państwo w Objaśnieniach do WPF 

wypisane w zakresie dochodów i wydatków, co zostało wprowadzone i zmienione. To tyle  

z mojej strony. Oczywiście proszę o przyjęcie tych uchwał w kształcie, w którym Państwo 

otrzymaliście z uwzględnieniem oczywiście tej decyzji z Krajowego Biura Wyborczego  



10 

 

i otrzymanej dotacji, i środków, które już wpłynęły na uzupełniające wybory 12 września. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo Pani 

Skarbnik za objaśnienie projektów uchwał. Czy są jakieś pytania? Otwieram dyskusję. 

Oczywiście godzinę temu na Komisji omawialiśmy bardzo szczegółowo ten temat. Nie widzę 

pytań. Poproszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię do dwóch projektów 

uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała obydwa projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję Panu 

Przewodniczącemu. Przechodzimy do głosowania nad podpunktem 6.2. – zmianą wieloletniej 

prognozy finansowej.  

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   

 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   

Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za. 

 

/Uchwała Nr XXIV/192/21 Rady Gminy Lubartów z dnia z dnia 23 sierpnia 2021 r. w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej została podjęta/. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Przechodzimy do 

głosowania nad podpunktem 6.3. – zmiany uchwały budżetowej na rok 2021.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2021, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   

 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   

Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała Nr XXIV/193/21 Rady Gminy Lubartów z dnia 23 sierpnia 2021 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 została podjęta/. 

6.4.przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubartów”;  

6.5.przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubartów;  

6.6.przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubartów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Przechodzimy do 

podpunktu 6.4. – przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubartów”. Poproszę Pana Wójta o przedstawienie.  

 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, 

może omówiłbym wszystkie trzy projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Tak, oczywiście. 

Podobnie, jak było na Komisji, będzie łatwiej zrozumieć.  

 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Te trzy uchwały są powiązane ze sobą. 

Jeżeli mówimy o zmianie „Studium…” będę omawiał poszczególne załączniki. Cztery 

pierwsze dotyczą obiektów w Lasach Państwowych – po prostu Lasy Państwowe pozbyły się 

trzech leśniczówek oraz tego bloku na „Kopaninie”, wobec tego zgodnie z ustawą o lasach, 

gmina jest zobowiązana do wprowadzenia tych terenów jako tereny budowlane zarówno  

w studium, jak i w planie zagospodarowania. I tak mają Państwo po kolei – Załącznik nr 1 to 

jest ten blok w „Kopaninie”, Załącznik nr 2 to jest leśniczówka na „Starym Tartaku”, 

Załącznik nr 3 to leśniczówka w Bratniku, ale to nie jest Bratnik, bo leśniczówka znajduje się 

na terenie naszej gminy i Załącznik nr 4 to to jest leśniczówka w Majdanie Kozłowieckim. 

Kolejny Załącznik, jak i pozostałe dotyczą dosłownie pojedynczych działek, które nie są  

w „Studium…” ujęte jako budowlane, będące w terenach budowlanych, czyli mamy cały 

szereg działek budowlanych, jedną niebudowlaną i później znowu mamy działki budowlane – 

i to dotyczy pojedynczej działki w Lisowie, kolejny Załącznik dotyczy Miasta Lubartów. 

Miasto Lubartów wystąpiło o możliwość zmiany przeznaczenia przy cmentarzu komunalnym, 

żeby można było tam wybudować parking, czyli cały teren jest, że tak powiem – 

przeznaczony pod cmentarz, wobec tego wydzielamy część tego obszaru pod możliwość 

budowy parkingu. Kolejny Załącznik to też są pojedyncze działki w Majdanie Kozłowieckim 

i Wandzinie, kolejny to też pojedyncza działka w Skrobowie-Kolonii, w Mieczysławce też 

takie uzupełnienie oraz kolejny Załącznik, przedostatni, trochę większy dotyczy możliwości  

tam, gdzie mamy kopalnie zlokalizowane na terenie gminy, czyli miejscowość Rokitno, 

Wólka Rokicka, Wólka Rokicka-Kolonia, Baranówka, ażeby po wydobyciu kruszywa, jakim 
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tam jest piasek, dopuścić możliwość postawienia farm fotowoltaicznych, czyli dokładnie ten 

obszar, nie zwiększamy go, nie zmniejszamy, dokładnie ten, który mamy i w „Studium…”  

i w planie, dopuszczamy inną możliwość rekultywacji. Obecnie rekultywacja dopuszczała 

tylko kierunek rolny, leśny lub wodny, natomiast tutaj dopuścimy jeszcze możliwość budowy 

farm fotowoltaicznych. I ostatni Załącznik, jeżeli mówimy o „Studium…” dotyczy 

miejscowości Łucka-Kolonia – też na wniosek mieszkańców. Są dwie działki zlokalizowane 

przy obecnej drodze S19 z możliwością przekształcenia ich na usługi oraz po drugiej stronie 

likwidacja drogi, która jest wyznaczona w planie, a jest zbędna. To, jeżeli mówimy  

o „Studium…”.  

  

Mają Państwo dwie uchwały odnośnie przystąpienia do zmian w planie 

zagospodarowania. Jedna jest wyodrębniona, bo w innej skali będzie robiona – mówimy tu  

o dopuszczeniu innego sposobu rekultywacji gruntów po wydobyciu piasku, natomiast 

kolejna uchwała – są to te drobne zmiany, które już omawiałem Państwu przy okazji 

„Studium…” oraz wprowadzenie obszarów przeznaczonych w „Studium…” pod zabudowę, 

te, które już mamy obecnie, żeby dostosować plan zagospodarowania do zapisów będących  

w „Studium…” i to dotyczy terenów, które są już w „Studium…” przeznaczone pod 

zabudowę, a w planie nie są – w miejscowości Majdan Kozłowiecki, w miejscowości Lisów, 

wspomniany cmentarz, te pojedyncze działki w Wandzinie, w Skrobowie-Kolonii,  

w Majdanie Kozłowieckim, co przewiduje „Studium…”, tereny w Łucce-Kolonii, o których 

wspomniałem z przeznaczeniem pod usługi oraz wydłużenie terenów, które mamy obecnie  

w „Studium…”, a w planie nie są wydzielone, w miejscowości Nowodwór też mamy 

dostosowanie planu do „Studium…”, w Wólce Rokickiej poszerzenie obszarów zabudowy  

z obecnych 100 m do 150 m też zgodnie ze „Studium…” oraz wprowadzenie nowych terenów 

budowlanych w miejscowości Rokitno, które znajdują się w „Studium…”, ale nie są w planie 

przy granicy z gminą Spiczyn. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję Panu Wójtowi. 

Jeśli są jakieś pytania, to poproszę. Nie widzę. Poproszę Pana Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii do trzech projektów uchwał.    

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie te trzy projekty uchwał. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, więc 

przechodzimy do głosowania nad projektem 6.4. – przystąpienia do sporządzenia zmiany 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubartów”. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lubartów”, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   

 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   
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Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za. 

 

/Uchwała Nr XXIV/194/21 Rady Gminy Lubartów z dnia 23 sierpnia 2021 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubartów” została podjęta/. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Przechodzimy do punktu 

6.5. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubartów.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   

 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   

Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała Nr XXIV/195/21 Rady Gminy Lubartów z dnia z dnia 23 sierpnia 2021 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Lubartów została podjęta/. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Przechodzimy do punktu 

6.6. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubartów.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   

 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   
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Na sali obrad obecnych jest 13 Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

13 Radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała Nr XXIV/196/21 Rady Gminy Lubartów z dnia z dnia 23 sierpnia 2021 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Lubartów została podjęta/. 

PUNKT 7. 

Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Tutaj na samym wstępie 

poprosiłbym Pana Radnego ze Szczekarkowa o zaproszenie, bo to miły akcent.    

Radny Pan Grzegorz Gdula –  W imieniu mieszkańców Szczekarkowa oraz Klubu Seniora 

chciałbym zaprosić Państwa na dni otwarte nowo powstałego Klubu Seniora w dniach  

26 sierpnia od godz. 11:00 do godz. 16:00 i 27 sierpnia od. godz. 9:00 do godz. 14:00. Będzie 

okazja zwiedzenia nowo wyremontowanego budynku gminnego, także serdecznie zapraszam. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję Panu Radnemu, także ja 

też serdecznie zapraszam w imieniu organizatorów. Będzie tam mobilny punkt szczepień, 

będzie można się spisać w GUS-ie, także będzie można zrobić wiele różnych rzeczy, których 

jeśli ktoś nie zrobił, będzie mógł zrobić przy okazji, także zapraszamy serdecznie. Poproszę 

Pana Michała. 

Radny Pan Michał Zając – Ja mam jeszcze takie pytanie – mieszkańcy wypytują o tę sprawę 

wysypiska, które było zanieczyszczone. Wiemy o co chodzi, chodzi o to, czy są jakieś plany 

na oczyszczanie tego? Czy Pan Wójt prowadził jakieś rozmowy ze Starostwem, że może 

wspólnie? Proszę o wyjaśnienie tej sprawy. Czy coś się dzieje z tym, czy nic się nie dzieje? 

Czy były jakieś rozmowy z kimkolwiek? Na jakim etapie jest ta sprawa i czy są jakieś 

możliwości, żeby to załatwić? Mieszkańcy się boją po prostu i pytają cały czas o to. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję Panu Radnemu. Czy są 

jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Pan Wójt odniesie się do pytań Pana Radnego Michała 

Zająca. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Doskonale Państwo wiedzą o tej sprawie, 

iż ten Pan dostał wyrok, nakaz uprzątnięcia tego i to sądowy, także my ze swojej strony w tej 

chwili wystawiliśmy najpierw na tego Pana decyzję. Pan miał obowiązek uprzątnięcia tego do 

dnia 31 grudnia zgodnie z wydaną decyzją, która jest decyzją ostateczną. Pan się oczywiście 

odwoływał, ale to nieistotne. Występował do nas o przedłużenie, oczywiście tego terminu nie 

wydłużyliśmy w tej chwili skoro ten Pan tego nie uprzątnął. Przypomnę, że to są grunty 
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prywatne, nienależące do tego Pana, wobec tego w tej chwili są wystawiane decyzje na 

właścicieli, no bo skoro dzierżawca tego nie uprzątnął, a był zobowiązany, no to niestety takie 

odpady powinien właściciel uprzątnąć. Jednocześnie, wiadomo, może to będzie trudne do 

zrealizowania nawet przez właścicieli, bo koszty są potężne – wystąpiliśmy do Marszałka 

Województwa Lubelskiego o sfinansowanie. Marszałek w ramach posiadanych środków ma 

takie możliwości oraz do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Czekamy na 

odpowiedź, jakie będą reakcje tych wszystkich stron. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję Panu Wójtowi. Czy są 

jeszcze jakieś pytania? Poproszę Panią Radną. 

Radna Pani Dorota Misiarz – W imieniu mieszkańców Lisowa chciałabym podziękować 

Panu Wójtowi, pracownikom Urzędu Gminy, którzy przygotowali zmiany w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego dotyczące naszej miejscowości, Panu Wójtowi  

za umożliwienie tego, pracownikom, którzy przygotowali i Państwu Radnym – Koleżankom  

i Kolegom Radnym, którzy przystąpienie do tych zmian uchwalili. Były to tereny w naszej 

miejscowości, o które mieszkańcy zabiegali bardzo intensywnie i bardzo dziękuję za 

przychylne ustosunkowanie się do tych próśb. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś 

pytania? Nie widzę. Jeszcze od siebie dodam, że komisja objazdowa wspólnie  

z sołtysami po gminie Lubartów raczej się odbędzie i będzie prawdopodobnie we wrześniu,  

i zostaniecie Państwo w odpowiednim czasie o tym poinformowani, gdyż mamy jako sołtysi 

też obiecane od Pana Wójta, gdyż nie ma funduszu sołeckiego, także zwrócimy uwagę na 

drogi i z tego funduszu, z którego będziemy środki wydawali na tłuczeń, który będzie 

uzupełniał nasze drogi gruntowe, żeby sołtysi mogli pokazać, które to będą miejsca i jakie 

będzie mniej więcej zapotrzebowanie na przyszły rok, także to ode mnie. Wstępnie z Panem 

Wójtem rozmawialiśmy, a miało być to w czerwcu, sytuacja wymknęła nam się trochę spod 

kontroli, będziemy starali się wyjść naprzeciw oczekiwaniom nas wszystkich. Na pewno do 

tego dojdzie. Dziękuję serdecznie. Przechodzimy do Punktu 8.          

PUNKT 8. 

Zamknięcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Zamykam XXIV Sesję Rady Gminy 

Lubartów. Dziękuję serdecznie za przybycie. 

 

Protokolant 

Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 
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